

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MAY 3, 1990

(3)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-65, An Act to provide borrowing authority, met at 11:05 o'clock a.m. this day, in Room 701, La Promenade Building, the Chairman, Guy Ricard, presiding.

Members of the Committee present: John Cole, Clément Couture, John Manley, Roger Simmons, René Soetens.

Witness: From Informetrica Limited: Michael McCracken, President.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Monday, April 2, 1990, concerning Bill C-65, An Act to provide borrowing authority. (See *Minutes of Proceedings of Tuesday, April 24, 1990, Issue No. 1*).

Michael McCracken made an opening statement and answered questions.

On motion of Roger Simmons it was agreed,—That reasonable living and travelling expenses be paid to Reuben Bellan who will appear in front of the Committee on Tuesday, May 8, 1990.

At 12:30 o'clock p.m. it was agreed,—That the Committee adjourn until 11:00 o'clock a.m., Tuesday, May 8, 1990.

W.J. Bill Farrell

*Clerk of the Committee***PROCÈS-VERBAL**

LE JEUDI 3 MAI 1990

(3)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-65, Loi portant pouvoir d'emprunt, se réunit aujourd'hui à 11 h 05, dans la salle 701 de l'édifice La Promenade, sous la présidence de Guy Ricard (*président*).

Membres du Comité présents: John Cole, Clément Couture, John Manley, Roger Simmons et René Soetens.

Témoin: De Informetrica Limited: Michael McCracken, président.

Le Comité reprend les travaux prévus à son ordre de renvoi du lundi 2 avril 1990, soit l'étude du projet de loi C-65, Loi portant pouvoir d'emprunt (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 24 avril 1990, fascicule n° 1*).

Michael McCracken fait un exposé et répond aux questions.

Sur motion de Roger Simmons, il est convenu,—Que des frais raisonnables de déplacement et de séjour soient remboursés à Reuben Bellan qui témoignera le mardi 8 mai.

À 12 h 30, il est convenu,—Que le Comité s'ajourne jusqu'au mardi 8 mai 1990, à 11 heures.

Le greffier du Comité

W.J. Bill Farrell